
 

  

Indkaldelse til skolebestyrrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: RK 

Referent: AB 

Dato: 16.03.22 

Varighed: 18.15 – 19 i PDL 

- filialen  

 

Indkaldt:  

Maria Nieman MN, Jeppe Bjarrum JB, Jeanette Daugaard 

JD, Rune Müller Kristensen RK, Michelle Christensen 

MC, Line Friberg Nielsen LN, Henrik Seehuusen HS, 

Mathilde Andersson MA, Julius Hartmann-Petersen 9B 

JP, Vigga Lee Lindequist-Sørenden 9C VS, Anders 

Boesen AB, Anni Green AG 

 

Fraværende:  

Afbud fra:  Michelle, Jeanette til ansættelsessamtaler, 

Mathilde til ansættelsessamtaler, Anni til 

ansættelsessamtaler 

Uden afbud:  

 

Dagsordenspunkt:  Uddybning:  Ansv 

1. Godkendelse af 

dagsorden og referat 

fra sidste møde 

 

Rettelse til ref fra sidste møde pkt. 2.4: 

Budgettet og konsekvenserne af nedlukning af M2 fylder 
meget i medarbejdergruppen"  
 
Rettelse til pkt. 2.1 
”RK havde en forståelse af at der ville være et 
undervisningstilbud til de hjemsendte og det oplevede RK ikke 
helt var tilfældet” 

RK 
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2. Meddelelser 

    2.1 Formand/kvinde 

    2.2 Skoleleder 

    2.3 Elevråd 

    2.4 Lærer 

2.1   

- Rune melder tilbage fra dialog møde med direktionen 

- Rune snakker om hvad man kunne byde ind omkring hvad er 

der er af dokumentation for at skolerne ikke har mulighed for at 

leve op til de udmeldinger, som direktionen har stillet op som 

parametre for succes.  

2.2  

Vi har ansættelsessamtaler til lederstillingen, der er et fint 

ansøgerfelt så vi håber at finde en god til stillingen 

Vi har så småt taget hul på arbejdsfordelingen 

Da der er to opsigelser har vi ikke været nødsaget til at sætte 

nogle lærer i forflyttelse 

2.3 

Der har været møde i elevrådet i dag – og de har fået mandat til 

pkt. om mobilpolitik 

2.4 

Lærerne vil gerne have mulighed for at vende nye tiltag omkring 

mobilpolitik før en endelig ny vedtages –  

Dokumentationskravet fylder for lærerne, har det de har lavet til 

dato ikke været godt nok – skal alt laves om i tilfælde hvor der 

skal søges penge til elever. 

RK 

 

 

 

 

 

AG 

 

 

 

 

 

JP/VS 

 

 

 

HS/MA 

3. Evaluering af 

kontaktforældermøde 
Der var et fint fremmøde omkring 30 forældre – der var flere 

gode ideer – der bliver samlet et dokument af RK. 

Der kommer et skriv ud fra RK 

 

RK 
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4. Mobilpolitik – forslag til 

ændring fra eleverne 
Se bilag 4.1 

Julius fremlagde forslaget. 

RK spørger om det er tænkt for hele skolen, Julius fortæller deres 

tanke kun var for 7 – 9 klasse. 

Der blev fremført flere forskellige forslag til hvordan man kunne 

lave en tillidsbaseret måde at have en mobilpolitik. 

Kunne eleverne også komme med nogle forslag til hvad der 

kunne være måde at implemterer nogle lempelser. 

Det kunne fortsat være en god ide, at der er et sted at aflevere 

telefonerne – så de ikke frister i lommen. 

HS fremfører også omkring at telefonerne fylder meget for 

eleverne skal også opdrages til at være sammen. 

AB/JP/VS fortæller at leverne er sammen om det der foregår på 

telefonen og at spil – bordtennis, basket er stadig en mulighed og 

bruges. 

 

 

Der lægges op til to beslutninger: 

- Mobilpolitikken annulleres på 7 – 9 årgang – det blev 

nedstemt 

- Det blev besluttet at, der på 7 – 9 årgang laves en 

forsøgsordning som prøves af frem til sommerferien, 

hvor lærerne og eleverne finder en aftale der præsenteres 

for Skolebestyrelsen før sommerferien. 

JP/VS 

5. Skolebestyrelsesvalg Er der noget nyt – noget der skal sættes i værk? 

Opslag er lagt på AULA – er der lavet anden reklame for valget 

nogen steder 

Nej, ikke flere nyheder. 

AB lægger op på AULA overblik og en mail til 

kontaktforældrene, med information omkring valget. 

RK sender en besked ud til forældrene om ca 14 dage 

AB/RK 

6. Henvendelse fra 

forældre 

 

ingen RK 

 

 


